
Rada Miejska w Łomiankach 
BRM.0002.4.2024 

Protokół z XCIV/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

z dnia 29 lutego 2024 roku 

 
XCIV Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 29 lutego 2024 roku  
o godz. 16:00 w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego  
w Łomiankach przy ul. Staszica 2. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  
w Łomiankach Maria Pszczółkowska.  
 
Ad 1.  
Otwarcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła XCIV Sesję 
Rady Miejskiej w Łomiankach. Poinformowała, że sesja Rady Miejskiej została zwołana na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 40) oraz § 32 ust. 2 w związku § 33 ust. 3 Statutu Gminy Łomianki 
stanowiącego Załącznik Nr 1 do Uchwały Nr LXXXVI/604/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z 
dnia 26 października 2023 roku. Powitała Radnych, Burmistrza, Panią Skarbnik, 
Przewodniczących Zarządu Rad Osiedlowych i Sołeckich, Dyrektorów Jednostek 
Organizacyjnych, Pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy, mieszkańców obecnych na sesji 
i przed monitorami komputerów oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego. Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b 
ustawy o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk, dodała, że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej  
w Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych osobowych w zakresie wizerunku lub głosu 
w przypadku wystąpień publicznych dodała, że pełny tekst klauzuli informacyjnej znajduje się 
na drzwiach wejściowych auli widowiskowej.  
Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 16 Radnych i stwierdziła quorum niezbędne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany 
Radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została 
opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Łomiankach.  
Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Łomianki na lata 2024-2035. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2024. 



4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy 
ciągu pieszego oraz remontu ulicy Wąskiej. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łomianek. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Łomianki dni 

od 17 maja do 2 czerwca 2024 r., Dniami Regionu Puszczy Kampinoskiej. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na terenie  Gminy Łomianki na lata 2024-2026. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Łomianki 

dodatkowych oznaczeń taksówek osobowych. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz określania 

taryf obowiązujących przy przewozie osób taksówkami na terenie Gminy Łomianki. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do 

porozumienia w ramach projektu pn. „Zwiększenie samodzielności seniorów  
w miejscu ich zamieszkania (RWS)”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu działki ewidencyjnej nr 83/38 z obrębu 0004 Dziekanów 
Leśny. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy 
Kiełpińskiej. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Szpitalna - Wiejska”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Brzegowa – Szkoła”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Wiślana – róg Brzegowej”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Jaśminowa”. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego  
w Warszawie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla 
Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 

19. Przedstawienie sprawozdania Przewodniczącej Rady i Burmistrza z działalności między 
sesjami. 

20. Wnioski i zapytania mieszkańców. 
21. Wolne wnioski radnych. 
22. Zamknięcie obrad.  

Na obrady przybyli radni: Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń. 



W sprawie porządku obrad wypowiedział się radny Piotr Bartoszewski. Odpowiedzi udzieliła 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska. 
Przewodnicząca poinformowała, że podpisała protokół z XCII i XCIII sesji Rady Miejskiej  
w Łomiankach. 
Godz. 16:10 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 1 porządku obrad. 
 
Ad 2 i 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2024-2035 oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekty uchwały. 
Na obrady przybył radny Grzegorz Bryk. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 
dotyczącą projektów uchwał. 
Pytania zadali radny Marcin Etienne, radna Agnieszka Zdunek, radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, 
radna Maria Zalewska, na które odpowiedzi udzieliła I Zastępca Burmistrza Łomianek Aneta 
Gawin oraz Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 
2024-2035. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za;  
3 głosy przeciw; 3 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2024-2035. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za;  
0 głosów przeciw; 6 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. 
Godz. 16:34 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 2 i 3 porządku obrad. 
 
Ad 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy ciągu 
pieszego oraz remontu ulicy Wąskiej. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariola Niecikowska omówiła petycję 
oraz poinformowała, że Komisja uznała, że petycja jest zasadna. Ponadto Komisja 
przegłosowała wniosek, aby sprawa została skierowana do Komisji Technicznej. Jednocześnie 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła wniosek formalny o głosowanie bez 
dyskusji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie głosowana bez 



dyskusji. Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (5 głosów za;  
12 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Głos w dyskusji zabrali: radny Piotr Bartoszewski, radna Agnieszka Zdunek, I Zastępca 
Burmistrza Aneta Gawin, radna Mariola Niecikowska. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
petycji dotyczącej budowy ciągu pieszego oraz remontu ulicy Wąskiej – uwzględnienie petycji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 brak głosu; 1 nieobecny) Rada podjęła 
uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy ciągu pieszego oraz remontu ulicy 
Wąskiej – uwzględnienie petycji. Radna Mariola Niecikowska poinformowała, że jest za, a nie 
wstrzymuje się. 
Godz. 16:46 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 4 porządku obrad. 
 
Ad 5. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łomianek. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariola Niecikowska omówiła skargę oraz 
poinformowała, że Komisja uznała, że skarga jest zasadna. Ponadto Komisja przegłosowała 
wniosek, aby sprawa została skierowana do Komisji Technicznej. Jednocześnie 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła wniosek formalny o głosowanie bez 
dyskusji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie głosowana bez 
dyskusji. Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (6 głosów za;  
13 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Głos w dyskusji zabrali: radny Piotr Bartoszewski, I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin, radny 
Jerzy Serzysko, radny Michał Naftyński, radny Marcin Etienne, radny Adam Salwowski. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Burmistrza Łomianek – uznanie skargi za zasadą. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łomianek – uznanie skargi za zasadą. 
Godz. 17:05 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 5 porządku obrad. 
 
Ad 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Łomianki dni od 17 
maja do 2 czerwca 2024 r., Dniami Regionu Puszczy Kampinoskiej. 
Sekretarz Gminy Artur Gajowniczek omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Łomianki dni od 17 maja do 2 
czerwca 2024 r., Dniami Regionu Puszczy Kampinoskiej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Łomianki dni od 17 maja do 2 czerwca 2024 r., 
Dniami Regionu Puszczy Kampinoskiej. 
Godz. 17:09 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 6 porządku obrad. 
 
Ad 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na terenie  Gminy Łomianki na lata 2024-2026. 
 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Łomiankach Dominika Kowalczyk-Ptasińska 
omówiła projekt uchwały  
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie  
Gminy Łomianki na lata 2024-2026. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie  Gminy Łomianki na 
lata 2024-2026. 
Godz. 17:12 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 7 porządku obrad. 
 
Ad 8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Łomianki 
dodatkowych oznaczeń taksówek osobowych. 
 
Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały oraz omówiła projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do prac 
w Komisji. Do wypowiedzi odniosła się Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak. 
W dyskusji głos zabrali: radny Piotr Bartoszewski, Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych 
i Działalności Gospodarczej Aleksandra Jankowska, radny Marcin Etienne. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie przesunięcia 
projektu uchwały do prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez radnego Piotra 
Bartoszewskiego. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (4 głosy za;  
14 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Pytania zadała radna Agnieszka Zdunek, na które odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu 
Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra Jankowska. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Łomianki dodatkowych 
oznaczeń taksówek osobowych – projekt z autopoprawką.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za;  
0 głosów przeciw; 5 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Łomianki dodatkowych oznaczeń taksówek 
osobowych. 
Godz. 17:27 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 8 porządku obrad. 
 
Ad 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen maksymalnych oraz określania taryf 
obowiązujących przy przewozie osób taksówkami na terenie Gminy Łomianki. 
 
Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska omówiła projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne zgłosił wniosek formalny w sprawie 
skierowania projektu uchwały do dalszych prac w Komisji.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie w sprawie 
skierowania projektu uchwały do dalszych prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez 
Przewodniczącego Komisji Społecznej Marcina Etienne. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
1 głos przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) wniosek został przyjęty. Projekt 
uchwały został skierowany do prac w Komisji. 
Godz. 17:32 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 9 porządku obrad. 
 
Ad 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia w 
ramach projektu pn. „Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania 
(RWS)”. 
Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych i Działalności Gospodarczej Aleksandra 
Jankowska omówiła projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia w ramach 
projektu pn. „Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania (RWS)”. 



 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia w ramach projektu pn. 
„Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania (RWS)”. 
Godz. 17:34 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 10 porządku obrad. 
 
Ad 11. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu działki 
ewidencyjnej nr 83/38 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu działki 
ewidencyjnej nr 83/38 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  
0 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu działki ewidencyjnej nr 83/38  
z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 
Godz. 17:37 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 11 porządku obrad. 
 
Ad 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska zarządziła 15-minutową przerwę. 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła quorum. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę  
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Godz. 17:57 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 12 porządku obrad. 
 
Ad 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Szpitalna - Wiejska”. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji.  
Radny Piotr Bartoszewski zadał pytanie, na które odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału 
Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski.  
Następnie głos zabrał radny Michał Naftyński. Do wypowiedzi odniósł się Naczelnik Wydziału 
Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski. 
Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do prac 
w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
formalnego o przesunięcie projektu uchwały do prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez 
radnego Piotra Bartoszewskiego. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (4 głosy za;  
16 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Głos zabrał radny Jerzy Serzysko, Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Szpitalna - Wiejska”. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za;  
2 głosy przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Szpitalna - Wiejska”. 
Godz. 18:14 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 13 porządku obrad. 
 
 
 



Ad 14. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Brzegowa – Szkoła”. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji.  
Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do prac 
w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
formalnego o przesunięcie projektu uchwały do prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez 
radnego Piotra Bartoszewskiego. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (2 głosy za;  
18 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Brzegowa – Szkoła”. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Brzegowa – Szkoła”. 
Godz. 18:18 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 14 porządku obrad. 
 
 
Ad 15. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Wiślana – róg Brzegowej”. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji.  
Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do prac 
w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
formalnego o przesunięcie projektu uchwały do prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez 
radnego Piotra Bartoszewskiego. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (3 głosy za;  
15 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 



Głos zabrała radna Agnieszka Zdunek oraz radny Michał Naftyński. Do wypowiedzi 
ustosunkował się Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami  
i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Wiślana – róg Brzegowej”. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za;  
0 głosów przeciw; 3 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Wiślana – róg Brzegowej”. 
Godz. 18:28 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 15 porządku obrad. 
 
Ad 16. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Jaśminowa”. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji.  
Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o przesunięcie projektu uchwały do prac 
w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
formalnego o przesunięcie projektu uchwały do prac w Komisji. Wniosek zgłoszony przez 
radnego Piotra Bartoszewskiego. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (1 głos za;  
14 głosów przeciw; 5 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny) wniosek nie został przyjęty. 
Pytania zadała radna Agnieszka Zdunek, na które odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału 
Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Jaśminowa”. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Jaśminowa”. 
Godz. 18:32 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 16 porządku obrad. 
 
 
 



Ad 17. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego  
w Warszawie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska poinformowała, że Prezes Sądu 
Okręgowego w Warszawie zwrócił się z prośbą o dokonanie wyboru uzupełniających ławników 
do Sądu Okręgowego w Warszawie w liczbie dwóch osób. Zgłosiły się dwie osoby. Uchwałą 
Rady Miejskiej z 2023 roku został powołany Zespół Opiniujący zgłoszonych kandydatów na 
ławników. Zadaniem zespołu było przygotowanie i przedstawienie Radzie Miejskiej, przed 
przystąpieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych, opinii o zgłoszonych 
kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych  
w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych. 
Przewodnicząca Zespołu Opiniującego Zgłoszonych Kandydatów na ławników Agnieszka 
Gawron-Smater poinformowała, że Zespół pozytywnie zaopiniował kandydatury. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska poinformowała, że głosowanie jest 
tajne. Odbywa się przy pomocą kart do głosowania. W tym celu należy powołać Komisję 
Skrutacyjną. Zaproponowała na członków Komisji Skrutacyjnej radnego Tomasza 
Dąbrowskiego, radnego Macieja Wroniewskiego oraz radnego Grzegorza Lenarda. Radni 
wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Radna Agnieszka Zdunek zadała pytanie. Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Maria Pszczółkowska. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie powołania Komisji 
Skrutacyjnej w składzie: Tomasz Dąbrowski, Maciej Wrowniewski, Grzegorz Lenard. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujący się; 1 nieobecny)  Rada przegłosowała skład Komisji 
Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Maciej Wroniewski. 
Następnie Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się: 

1. Tomasz Dąbrowski-Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, 
2. Grzegorz Lenard-Członek Komisji Skrutacyjnej, 
3. Maciej Wroniewski-Członek Komisji Skrutacyjnej 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Dąbrowski przedstawił zasady głosowania. 
Radca prawny Artur Olszewski wyjaśnił dodatkowo zasady głosowania. 
Następnie członek Komisji Grzegorz Lenard zaprezentował pustą urnę, a członek Komisji 
Maciej Wroniewski rozdał radnym karty do głosowania. 
Następnie radni wyczytywani kolejno przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wrzucali 
karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Dąbrowski odczytał protokół z ustalenia 
wyników głosowania w wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych, 
sporządzony na sesji w dniu 29 lutego 2024 roku, który stanowi załącznik Nr 1 do Uchwały  
Nr XCIV/655/2024 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 29 lutego 2024 roku w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie. 



Ławnikami do Sądu Okręgowego w Warszawie wybrane zostały: Elżbieta Klepacka, Krystyna 
Kopko. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała uchwałę w sprawie w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie. 
 
Godz. 18:51 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 17 porządku obrad. 
 
Ad 18. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla 
Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego  
w Warszawie zwrócił się z prośbą o dokonanie wyborów uzupełniających ławników do Sądu 
Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie w liczbie dwóch osób. Zgłosiła się tylko 
jedna osoba. Zaproponowała na członków Komisji Skrutacyjnej: radnego Tomasza 
Dąbrowskiego, radnego Macieja Wroniewskiego, radnego Grzegorza Lenarda. Radni wyrazili 
zgodę na kandydowanie. 
Przewodnicząca Zespołu Opiniującego Zgłoszonych Kandydatów na ławników Agnieszka 
Gawron-Smater poinformowała, że Zespół pozytywnie zaopiniował kandydatury. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie powołania  
Komisji Skrutacyjnej w składzie: Tomasz Dąbrowski, Maciej Wroniewski, Grzegorz Lenard. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za;  
0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny)  Rada przegłosowała skład 
Komisji Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Maciej Wroniewski, Grzegorz Lenard. 
Członek Komisji Grzegorz Lenard zaprezentował pustą urnę, a członek Komisji Maciej 
Wroniewski rozdał radnym karty do głosowania. Następnie radni wyczytywani kolejno przez 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wrzucali karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Dąbrowski odczytał protokół z ustalenia 
wyników głosowania w wyborach uzupełniających ławników do sądów powszechnych 
sporządzony na sesji w dniu 29 lutego 2024 roku, który stanowi załącznik Nr 1 do Uchwały Nr 
XCIV/656/2024 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 29 lutego 2024 roku w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Ławnikiem do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie wybrany został Andrzej 
Naglak. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników do 
Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
 
Godz. 19:04 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 18 porządku obrad. 
 
 



Ad 19. 
Przedstawienie sprawozdania Przewodniczącej Rady i Burmistrza z działalności między 
sesjami. 
Sprawozdania zostały przesłane radnym e-mailem. 
 

Godz. 19:04 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 19 porządku obrad. 

Ad 20. 
Wnioski i zapytania mieszkańców. 
Sołtys Sołectwa Kiełpin Paweł Stasiak wypowiedział się na temat harmonogramu równania 
dróg. Do wypowiedzi ustosunkowała się I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin. 
 

Godz. 19:09 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 20 porządku obrad. 

 

Ad 21. 
Wolne wnioski radnych. 
Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń podziękowała pracownikom Wydziału Inwestycji i Remontów 
za naprawienie ubytku w ul. Prostej. 
Radny Marcin Etienne zwrócił się z prośbą do radnego Michała Naftyńskiego o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w stowarzyszeniu „Między Wisłą a Kampinosem”. 
Radny Jerzy Serzysko wypowiedział się na temat regulaminu technicznego i organizacyjnego 
cmentarza komunalnego w Kiełpinie. 
Radny Piotr Bartoszewski wypowiedział się na temat wykupienia dostępu do systemu online 
dla uczniów ósmych klas, przygotowującego do egzaminu. 
Radny Michał Naftyński odpowiedział radnemu Marcinowi Etienne w sprawie uczestnictwa  
w stowarzyszeniu „Między Wisłą a Kampinosem”. Ponadto poinformował, że złoży 
interpelacje na piśmie. 
Radny Tomasz Dąbrowski zadał pytanie dot. akcji zachęcania mieszkańców do tego, żeby 
rozliczali się w Łomiankach. 
Do powyższych wypowiedzi ustosunkowała się I Zastępca Burmistrza Aneta Gawin oraz II 
Zastępca Burmistrza Anna Choma. 
 

Godz. 19:33 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 21 porządku obrad. 

 
 
 



Ad 22. 
Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska o godzinie 19:33 zamknęła obrady XCIV sesji Rady 
Miejskiej w Łomiankach. Poinformowała, że kolejna sesja zaplanowana jest na 21 marca 2024 
roku. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik: lista obecności. 

Przygotował(a): Justyna Mrowca 

 

Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie 

internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41). 

 



Lista obecności Radnych

Rady Miejskiej w Łomiankach

na XCIV Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach

w dniu 29 lutego 2024 roku

Lp. Nazwisko i imię Podpis

1. Astrau Cezary

2. Baoszewski Piotr

3. Bryk Grzegorz (b1C
4. Cłapińska Magdalena

5. Dąbrowski Tomasz

6. Dąbrowski Tomasz Henryk

7. Sienne Marcin <QJJu/Lą )
8. Gawron- Sma ter Agnieszka

9. Krogulec Mateusz 4Ąg4ś-1

10. Lenard Grzegorz

11. Naftyński Michał

12. Niecikowska Mariola

J
13. Pszczółkowska Maria

14. Salwo wski Adam

15. Serzysko Jerzy

16. Skonieczny Janusz

17. yyawer Krzysztof

18. Zabłocka- Łudzeń Joanna

19. Zalewska Maria

20. Zdunek Agnieszka

21. Maciej Wroniewski



Lista obecności

Przewodniczących Jednostek Pomocniczych

Osiedli i Sołectw uczestniczących w XCIV Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach

w dniu 29 lutego 2024 roku

Lp. Nazwisko i imię Jednostka
Pomocnicza Podpis Godzina Godzina

wejścia wyjścia

1. Dąbrowski Dariusz
Osiedle Łomianki

Prochownia

2. Dziubiński Zbigniew Osiedle Dąbrowa
Leśna

3. Jaworski Jerzy Osiedle
Równoległa

4. Kamińska-Bajek Iwona Osiedle Łomianki
Górne

5. Jan Gołębiowski
Osiedle Łomianki

Trylogia

6. KowalskiŁukasz Osiedle Łomianki
Baczyńskiego

7. Krzyźowska Ewa
Sołectwo

Łomianki_Dolne

8. Kuczera Wanda
Osiedle Łomianki

Majowe
Sołectwo

9. Kwasiborski Marcin Łomianki
Chopina

10. Lange Bartłomiej
Osiedle Dąbrowa

Zachodnia

11. Lewandowski Jarosław
Osiedle Łomianki

Pawłowo

12. Krawczak Arkadiusz Osiedle Łomianki
Centralne

13. Salwo wska Knjstyna
Sołectwo

Dziekanów Nowy

14. Sikorski Piotr Osiedle Dąbrowa
Rajska

15. Siemianowska-Wożniak Alicja Sołectwo
Sadowa

16. Skarbek Krzysztof
Sołectwo Kępa

Kiełpińska

ectwo Kiełpin

17. Słupski- kartaczowski Paweł Osiedle Łomianki
Powstańców

18. Stasiak Paweł Soł

Sołectwo
19. SuskiJarosław Dziekanów

Leśny

20. Szczurek Agnieszka Osiedle Buraków

21. UmiastowskiJan Osiedle Łomianki
Stare



Sołectwo
22. Osiecka Magdalena Dziekanów

__________________________

Bajkowy

_______________

-

Sołectwo
23. Zieliński Henryk Dziekanów

Polski
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